

(A)

Kamer der Volksvertegenwoordigers

ZITTING 1954-1955.

14 FEBRUARI 1955.

WETSVOORSTEL

tot aanvulling van artikel 272 van het Koninklijk besluit van 22 December 1938 in zake kinder-toeslagen voor werkgevers en niet-loontrekende arbeiders.

**AMENDEMENTEN VOORGESTELD
DOOR DE HEER VERBAANDERD.**

Enig artikel.

De tekst van dit artikel vervangen door wat volgt :

I. — In het eerste lid van artikel 272 van het Koninklijk besluit van 22 December 1938 betreffende de kindertoeslagen voor werkgevers en niet-loontrekende arbeiders worden de woorden « binnen de zestig dagen » vervangen door de woorden « binnen drie jaar ».

II. — Het derde lid van hetzelfde artikel 272 wordt vervangen door wat volgt : « De onderbreking is voor drie jaar geldig. Zij mag onder dezelfde voorwaarden worden hernieuwd. »

VERANTWOORDING.

De wetgever heeft, om de bijdrageontduiking zoveel mogelijk te keer te gaan, een vrij lange periode, namelijk van vijf jaar terugwerkende kracht voorzien, voor wat betreft het vestigen of het herzien van de verschuldige bijdragen.

Anderzijds werd de periode om de gezinsvergoedingen op te eisen zeer beperkend vastgesteld. Zo het past artikel 273 zijn volle uitwerking te laten hebben, dan blijkt het even gerechtvaardigd over een gedeelte van deze periode het recht tot de gezinsvergoedingen aan de belanghebbenden open te stellen.

De voorgestelde termijn van 3 jaar werd geïnspireerd door het voorbeeld van wat bestaat voor de loontrekende arbeiders en met de bedoeling ook, te gaan geleidelijk naar meer eeniformiteit in onze sociale wetgeving.

C. VERBAANDERD.

Zie :

25 (B. Z. 1954) :

— N° 1 : Wetsvoorstel.

Chambre des Représentants

SESSION 1954-1955.

14 FÉVRIER 1955.

PROPOSITION DE LOI

complétant l'article 272 de l'arrêté-royal du 22 décembre 1938, en matière d'allocations familiales aux employeurs et aux travailleurs non-salariés.

**AMENDEMENTS
PRÉSENTÉS PAR M. VERBAANDERD.**

Article unique.

Remplacer le texte de cet article par ce qui suit :

I. — Au premier alinéa de l'article 272 de l'Arrêté Royal du 22 décembre 1938 concernant les allocations familiales pour les employeurs et les travailleurs non-salariés, les mots « dans les soixante jours » sont remplacés par les mots « dans les trois ans ».

II. — Le troisième alinéa du même article 272 est remplacé par ce qui suit : « l'interruption est valable pour trois ans. Elle peut, dans les mêmes conditions, être renouvelée. »

JUSTIFICATION.

En vue de contrecarrer, dans la mesure du possible, les défauts de paiement des cotisations, le législateur a prévu, en ce qui concerne l'établissement ou la révision des cotisations dues, une période de prescription assez longue, notamment un effet rétroactif de 5 ans.

D'autre part, le délai prévu pour réclamer les allocations familiales a été fixé limitativement. Si l'article 273 veut sortir ses pleins effets, il semble tout autant justifié de permettre aux intéressés de faire valoir leurs droits aux allocations familiales pendant une partie de ladite période.

Le délai de trois ans, que nous proposons, s'inspire du régime des travailleurs salariés avec le désir de réaliser progressivement une plus grande uniformité dans notre législation sociale.

Voir :
25 (S. E. 1954) :
— N° 1 : Proposition de loi.